
STAV PRÍPRAVY PRETEKÁROK NAME 2023

Nominované pretekárky na ME 2022

1. Mokošová Barbora Slávia GC UK Bratislava
2. Balcová Adela Slávia GC UK Bratislava
3. Surmanová Sára KGŠ Slávia Trnava
4. Dobrocká Lucia KŠG Detva
5. Kalamárová Radoslava KŠG Detva

Príprava žien prebieha i tesne pred odchodom na ME podľa plánu osobných trénerov.

Prvé stretnutie žien sa uskutočnilo v Detve 30.01.-03.02.2023. Cieľom bolo posúdiť stav
dievčat v začiatku novej sezóny. Na tomto stretnutí sme dohodli termín kontrolného tréningu
/18.02.2023/, ktorý sa však zo zdravotných dôvodov viacerých dievčat nakoniec neuskutočnil
a presunul sa na 10.03.2023. To bol deň posledného tréningu na ďalšom zraze sústredenia
reprezentácie v Detve. Z KP sa stal kontrolný tréning, ktorého sa v tomto čase zúčastnila už
len Sára Surmanová, nakoľko Dobrocká a Kalamárová museli zo zdravotných dôvodov
prerušiť prípravu na ME. Sára nebola taktiež v poriadku a trénovala len zľahčené zostavy, bez
viacerých cvičebných tvarov.
18.03. dievčatá mali možnosť absolvovať prvý tvrdý štart pod dohľadom rozhodkýň v Detve,
kde sa konalo 1.kolo SP. Zo zvyšku nominovaných pretekárok sa ho zúčastnila len
Surmanová, ktorá si prešla celý štvorboj. Bohužiaľ nevyvarovala sa viacerým hrubým
chybám, ktoré poznačili jej celkový výkon. Ten stačil len na 44,733 b. Pretekárky Mokošová
a Balcová absolvovali v rovnakom termíne sústredenie v Prahe pod dohľadom svojho
osobného trénera.

Všetky 3 nominované dievčatá sme mali možnosť vidieť tento víkend v Budapešti, kde sa
zúčastnili medzinárodnej súťaže Elek Matolay, ktorá bola zároveň ich posledným vystúpením
pred odchodom na ME. Najviac sa darilo Barbore Mokošovej, ktorá napriek nie kompletným
zostavám predviedla stabilné výkony, ktoré by jej mohli s určitosťou zabezpečiť účasť na MS
2023. Celkové hodnotenie 48,900 b. ju posunulo na 3.miesto vo viacboji a zaistilo jej
finálovú účasť na bradlách, kladine a prostných. Sára Surmanová nešla taktiež v plnej
obtiažnosti na prostných a preskoku a so 46,600 b. obsadila konečné 9.miesto. V nedeľu sme
ju uvideli ešte vo finále na bradlách a kladine. Adela Balcová naopak, oproti minuloročnej
príprave pred ME, kde štartovala len na bradlách, prešla celým štvorbojom, kde sa nevyhla
viacerým zaváhaniam. S celkovým hodnotením 42,800 b. skončila na 15.mieste. Jej
vystúpenie poznačila tréma, ktorá verím, na ME opadne. Medzi ženami štartovala aj Ema
Bažíková, novo zaradená do repre úseku po pauze, vynútenej viacerými problémami, Ema
predviedla solídne výkony. Celkove prešla štvorboj s 44.800 b. a po dobre odskákanom



preskoku ju v nedeľu čakalo finále. I keď do odchodu na ME neostáva veľa času, verím, že
pomôže dievčatám ešte doladiť jednotlivé CT a dievčatá zacvičia na ME svoje maximum.
Všetci im budeme držať palce.

Je veľká škoda, že Slovensko prišlo v krátkom čase tesne pred odchodom na ME až o 3 slušné
pretekárky, ktoré mohli pozitívne ovplyvniť celkové umiestnenie družstva.

Veríme, že dievčatá sa rýchlo zotavia a ešte v tomto roku ich uvidíme medzi nami.

Spracovala Katarína Krekáňová, 4.4.2023 v Detve


